
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 14. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 142
Det nuværende støjrestriktionsområde er af Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen blevet fast-
holdt, fordi man afventer, hvad Københavns Lufthavn vil. Det er et faktum, at lufthavnen
ikke skal bruge flere startbaner, end dem der allerede findes. En ekstra startbane ville be-
tyde ekspropriation af Store Magleby. Vil ministeren oplyse årsagen til, at Trafik-, Bygge-
og Boligstyrelsen og Københavns Lufthavn ønsker, at der ikke sker ændringer i planloven
endnu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Katarina Ammitzbøll
(KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. december 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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